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Tyczyn dnia, 26 kwietnia 2012 r.  
Rada Miejska 
ROR.0002-1.5.2012 

 
Protokół Nr 5/12 

z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie w dniu 26 kwietnia 2012 r. 
Obrady odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego.  

 
Ad.1. Otwarcie sesji. 
Obrady XX sesji Rady Miejskiej VI kadencji w Tyczynie o godz. 12.00 otworzył Adam 
Skowroński Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał radnych i zaproszonych gości. Następ-
nie stwierdził, że zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1) na sali znajduje się 15 radnych, co 
stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 
Przewodniczący poinformował, że po wysłaniu zaproszeń wpłynęło pismo od Burmistrza 
dotyczące usunięcia z porządku obrad uchwał w sprawach:    
- wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego (dz. 2365 w Hermanowej), 
- wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego (dz. 1353 w Borku Starym). 

Za usunięciem z porządku obrad pkt 8 głosowało 14 radnych, 
 głosów przeciwnych nie było i wstrzymujących się 1. 

Za usunięciem z porządku obrad pkt 11 głosowało 14 radnych, 
 głosów przeciwnych nie było i wstrzymujących się 1. 

Następnie Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad.  
 
Porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Wybór Komisji Wnioskowej.  
4. Prezentacja multimedialna dotycząca gospodarki odpadami komunalnymi. 
5. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Prze-

strzennego Nr 1/2010 terenu położonego w Tyczynie. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Komunalnemu 

„Wisłok”. 
8. Usunięty z porządku obrad. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego 

(dz.1192/1 w Tyczynie).  
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego                

(dz. 2589/1 w Hermanowej).  
11. Usunięty z porządku obrad.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2012 r.  
14. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza.  
15. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na sesji w dniu 16 marca br. 
16. Sprawy różne. 
17. Zapytania i interpelacje, wolne wnioski. 
18. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 
19. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 17 lutego 2012 r.   
20. Zakończenie sesji. 
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Rada w obecności 15 radnych -  15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” – przyj ęła 
porządek obrad. 

 
Ad.3. Wybór Komisji Wnioskowej. 
Do Komisji Wnioskowej zaproponowano radnych: Halinę Drążek, Bogusława Filipa i Ry-
szarda Fornala.  
 Rada w obecności 15 radnych -  15 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się”  
            – wybrała Komisję Wnioskową. 
Do komisji wnioskowej weszli: Halina Drążek, Bogusław Filip i Ryszard Fornal.   
 
Ad.4. Prezentacja multimedialna dotycząca gospodarki odpadami komunalnymi. 
- Przewodniczący poprosił pana Mirosława Ruszałę o przedstawienie prezentacji  
- Przewodniczący Zarządu Związku Komunalnego „Wisłok” z Rzeszowa pan Mirosław Ru-
szała przedstawił i omówił prezentacje multimedialną związaną z rolą Związku w budowaniu 
nowego systemu na terenie Regionu Gospodarki Odpadami Komunalnymi.  
- Burmistrz J. Hermaniuk zapytał jakie będą skutki jeżeli Wojewódzki Plan Gospodarki Od-
padami będzie zaskarżony lub, gdy wyniki przeprowadzonego przetargu na odbiór śmieci 
przez gminę zostaną zaskarżone, a trzeba będzie ustalić z mieszkańcami terminy odbioru  
śmieci.      
- Przewodniczący Zarządu ZK „Wisłok” M. Ruszała powiedział, że w chwili obecnej nie mo-
że udzielić odpowiedzi, ponieważ bez wojewódzkiego planu nie można podjąć uchwał.  
 
Ad.5. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej. 
- Kierownik M-GOPS Barbara Lew wyjaśniła, że zgodnie z art.16 ust.1 ustawy o pomocy 
społecznej z 12 marca 2004 r. nakłada na gminę obowiązek przygotowania Oceny Zasobów 
Pomocy Społecznej. Powiedziała, że zasoby zawierają infrastrukturę, kadrę, organizacje poza-
rządowe i nakłady finansowe na zadania z zakresu pomocy społecznej. Natomiast ocena 
obejmuje osoby i rodziny korzystające z pomocy społecznej, rodzaje ich problemów oraz roz-
kład ilościowy. Ocenę zasobów organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego 
przedstawia, co roku do dnia 30 kwietnia radzie gminy, która udziela rekomendacji, a do 30 
czerwca przedstawia ocenę sejmikowi województwa. Dodała, że ocena wraz z rekomendacją 
jest podstawą do planowania budżetu na rok następny. Następnie przedstawiła Ocenę Zaso-
bów Pomocy Społecznej w Gminie Tyczyn w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej   
i demograficznej (ocena w załączeniu).  
- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Ryszard Fornal poinformował, że 
Komisja na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała Ocenę Zasobów 
Pomocy Społecznej w Gminie Tyczyn. 
- Przewodniczący odczytał rekomendację Rady Miejskiej w Tyczynie w sprawie oceny zaso-
bów pomocy społecznej Gminy Tyczyn przez Burmistrza Tyczyna na sesji w dniu 26 kwiet-
nia 2012 r.  
 Po zapoznaniu się z oceną przedstawioną przez Burmistrza Tyczyna Rada Miejska   
w Tyczynie rekomenduje utrzymanie poziomu zabezpieczenia potrzeb w zakresie pomocy spo-
łecznej na dotychczasowym poziomie ze szczególnym uwzględnieniem prognoz finansowych 
opartych na analizie  lokalnej sytuacji społeczno-demograficznej. 
Rada w obecności 15 radnych - 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się udzieliła rekomen-
dacji dotyczącej Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Tyczyn w oparciu o ana-
lizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej.  
 
Ad.6. Uchwała: uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  
Nr 1/2010 terenu położonego w Tyczynie. 
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- Zastępca Burmistrza A. Wysocka wyjaśniła, że Rada Miejska w Tyczynie w dniu 31 maja 
2010 r. podjęła uchwałę Nr XLVIII/341/10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miej-
scowego planu zagospodarowania przestrzennego Nr 1/2010 terenu położonego w Tyczynie, 
którego właścicielem jest WSIiZ w Rzeszowie oraz Gmina Tyczyn. Dodała, że przeprowa-
dzona analiza zasadności przystąpienia do sporządzenia planu i stopnia zgodności przewidy-
wanych rozwiązań z ustaleniami Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania prze-
strzennego Gminy i Miasta Tyczyn wykazała, że sporządzenie miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego na tym terenie umożliwi zagospodarowanie poszczególnych obsza-
rów w oparciu o zasady kształtowania ładu przestrzennego zgodne z polityką przestrzenną 
gminy określoną w przedmiotowym Studium. powiedziała, że w planie miejscowym, zgodnie 
z wymogami ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, przyjęto ustalenia 
dotyczące w szczególności przeznaczenia terenów pod zabudowę mieszkaniową jednorodzin-
ną i usługową. Zapewniono możliwość obsługi komunikacyjnej terenu oraz wyznaczono tere-
ny zieleni urządzonej. Zgodnie z  prognozą oddziaływania na środowisko, sporządzoną do 
przedmiotowego planu, realizacja zagospodarowania terenu zgodnego z ustaleniami w/w pla-
nu jest możliwa na terenie objętym opracowaniem. Z uwagi na występowanie na fragmentach 
obszaru planu terenów mniej korzystnych pod zabudowę, o mniej stabilnych gruntach, na tej 
części terenu ograniczono zabudowę. Wyjaśniła, że ze względu na fakt, iż gmina Tyczyn jest 
właścicielem części gruntów (około 1,5 ha) na obszarze planu, uchwalenie planu wpłynie 
korzystnie na możliwość wykorzystania terenów zgodnie z ich przeznaczeniem w planie. 
Omówiła również prognozę skutków finansowych uchwalenia mpzp Nr 1/2010 terenu poło-
żonego w Tyczynie, zawierającą zestawienie pozycji, które mają wpływ na kształtowanie 
wydatków i ewentualnych wpływów do budżetu gminy związanych z uchwaleniem i wej-
ściem w życie planu miejscowego oraz, że uchwalenie uchwały skutkować będzie  zabezpie-
czeniem środków w budżecie Gminy Tyczyn na rok 2013. 
- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Janusz Płodzień poinformował, że 
Komisja na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. negatywnie zaopiniowała projekt uchwały   
w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 1/2010 te-
renu położonego w Tyczynie. 
- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Janusz Skotnicki poinformował, że Komi-
sja na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia br. negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w spra-
wie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 1/2010 terenu po-
łożonego w Tyczynie. 
- Radny J. Skotnicki zapytał czy istnieje taka możliwość, aby gmina nie musiała przejmować 
zaprojektowane drogi w mpzp, by zostały we władaniu właściciela, oraz czy są określone 
szacunkowe dochody jakie WSIiZ może osiągnąć ze sprzedaży działek.  
- Projektant pani Izabela Orłowska wyjaśniła inwestor nie chce zatrzymać dróg we władaniu 
ale chce je odsprzedać gminie. 
- Projektant pan Leszek Woś wyjaśnił, że w prognozie finansowej nie wykazano jakie zyski 
osiągnie WSIiZ ze sprzedaży działek, ale można to szacunkowo wyliczyć.  
- Radny J. Skotnicki zapytał jak jest cena za 1 ar grantów na terenie miasta Tyczyna, bo przed 
uchwaleniem planu wynosiła ok. 4 tys. za ar, a po opracowaniu planu 8 tys. 
- Projektant pan Leszek Woś wyjaśnił, że cena za 1m2 wynosi ok. 100 zł. 
- Przewodniczący stwierdził, że na obecną chwilę skutki finansowe zatwierdzania mpzp nie są 
do udźwignięcia przez gminę.    
Rada w obecności 15 radnych – 0 „za”, 15 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” – odrzuciła pro-
jekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzen-
nego Nr 1/2010 terenu położonego w Tyczynie. 
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Ad.7. Uchwała: udzielenia pomocy finansowej Związkowi Komunalnemu „Wisłok”. 
- Skarbnik Gminy Barbara Matuła wyjaśniła, że udzielona pomoc ZK „Wisłok” ma  na celu 
kontynuację działań ekologicznych służących utrzymaniu efektów ekologicznych i edukacyj-
nych zrealizowanego projektu pn. „Partnerska sieć dla zrównoważonego rozwoju gmin dorze-
cza rzeki Wisłok” PL 0457, dotowanego ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskie-
go Obszaru Gospodarczego. Dodała, że ZK „Wisłok” rozpoczął nową edycję warsztatów eko-
logicznych pn. „Expedycje Klubu Eko 2012”. Powiedziała, że jest to projekt o wartości 
68.324,45 zł, który uzyskał dofinansowanie z WFOŚiGW w Rzeszowie, a dofinansowaniem 
objętych jest 80 wyjazdów „Expedycji Klubu Eko 2012”. Wyjaśniła, że nie jest możliwe uzu-
pełnienie dotacji z budżetu ZK „Wisłok”, dlatego gmina Tyczyn dofinansuje działania eduka-
cyjne, co umożliwi uczniom z  wybranych 5 szkół z terenu naszej gminy darmowy udział   
w tych warsztatach.  
- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Janusz Skotnicki poinformował, że Komi-
sja na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w spra-
wie  
Rada w obecności 15 radnych -  15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” – podjęła uchwa-
łę Nr XX/157/12 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Zwi ązkowi Komunalnemu 
„Wisłok”. 
 
Ad.8. Punkt usunięty z porządku obrad.  
 
Ad.9. Uchwała: wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego (dz.1192/1 w Tyczynie).  
- Zastępca Burmistrza A. Wysocka wyjaśniła, że Firma WOKWEN S.C. M. Klimecki   
i Z. Ciołek w Tyczynie zwrócili się z prośbą o zakup 5 metrowego pasa terenu wydzielonego 
z działki nr 1192/2 w Tyczynie, która przylega bezpośrednio do ściany budynku położonego 
na działce 1193/3. Część działki jest odgrodzona od terenu gimnazjum i jest użytkowana 
przez firmę WOKWEN, która wykonała ogrodzenie bez zezwolenia na czas remontu budyn-
ku. Wydzielony pas umożliwiłby wykonywanie remontów przy budynku jak również teren 
gimnazjum na którym znajdują się boiska sportowe nie graniczył by bezpośrednio z budyn-
kiem w którym prowadzona jest produkcja. W związku powyższym działka została przezna-
czona do sprzedaży w drodze bezprzetargowej. Dodała też, że dyrektor gimnazjum p. Bożena 
Żurawska złożyła pismo w tej sprawie, aby nie sprzedawać części tej działki ponieważ chce 
tam zrobić bieżnię dla uczniów.  
- Radny B. Filip stwierdził, że pani dyrektor ma rację, żeby nie sprzedawać działki i zrobić 
tam bieżnię, ponieważ ogrodzenie zostało wybudowane nielegalnie i nie na działce firmy.  
- Radny E. Malak zapytał czy działka została już wyceniona.  
- Zastępca Burmistrza A. Wysocka wyjaśniła, że wycena działki nastąpi dopiero po podjęciu 
uchwały jeżeli działka zostanie przeznaczona do sprzedaży.  
- Radny B. Filip zapytał czy nie można by sprzedać działki ale o szerokości 1,5 m od budyn-
ku, a pozostałą część przeznaczyć na wybudowanie bieżni.  
- Radny E. Malak stwierdził, że jeżeli jest kupiec to należy sprzedać działkę.  
- Radny J. Skoczylas stwierdził, że jeżeli zmniejszymy powierzchnię działki to firma może się 
wycofać z zakupu działki.  
- Radna H. Drążek powiedziała, że działkę można sprzedać, bo pieniądze są potrzebne, ale 
dyrektor szkoły nie będzie zadowolony.  
- Radny B. Filip powiedział, że nie powinniśmy się godzić na to co chce firma, ale ważne jest 
dobro i interes gimnazjum.  
- Radny J. Skotnicki powiedział, że jeżeli zmniejszymy odległość działki z jednej strony bu-
dynku, to automatycznie zmniejszy się jej powierzchnia i będzie inna niż proponowana   
w projekcie uchwały.     
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- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Janusz Płodzień poinformował, że 
Komisja na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego.  
Powiedział również, że zostały wybudowane korty koło gimnazjum i są niewykorzystywane 
przez szkołę, to jaka mamy pewność, że zostanie wybudowana bieżnia. Dodał również, że 
zgodnie z przepisami przeciwpożarowymi dojazd wozu bojowego powinien mieć dostęp z 
każdej strony budynku i jeżeli będzie to tylko 1,5 m, to samochód w razie pożaru tam nie do-
jedzie.  
- Radny B. Filip złożył wniosek: „Wnoszę o przełożenie głosowania nad projektem uchwały   
i przygotowania w nowej uchwały - wyznaczenie pasa o szerokości 3,0 m od strony wschod-
niej, a od strony północnej pozostawić bez zmian.   
Rada w głosowaniu wniosku 5 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzyma. się” – odrzuciła wniosek.  
Rada w obecności 15 radnych -  9 „za”, 3 „przeciw”, 2 „wstrzym. się” – podjęła uchwałę 
Nr XX/158/12 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego. 
 
Ad.10. Uchwała: wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego.                 
- Zastępca Burmistrza A. Wysocka wyjaśniła, że właściciel działki 2588/1 zwrócił się z proś-
bą o sprzedaż działki nr 2589/1 w Hermanowej, w celu lepszego zagospodarowania działki 
przyległej. Jednak możliwość nabycia działki celem zagospodarowania nieruchomości są-
siedniej przysługuje innym właścicielom działek sąsiednich, dlatego z tych też okoliczności 
najlepszym rozwiązaniem jest przeprowadzenie przetargu ograniczonego do działek sąsied-
nich. 
- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Janusz Płodzień poinformował, że 
Komisja na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego.  
Rada w obecności 15 radnych -  15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” – podjęła uchwa-
łę Nr XX/159/12 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego. 
 
Ad.11. Punkt usunięty z porządku obrad.  
 
Ad.12. Uchwała: powołania komisji inwentaryzacyjnej. 
- Zastępca Burmistrza A. Wysocka wyjaśniła, że powołanie komisji niezbędne jest do sporzą-
dzenia spisów i inwetaryzacyjnych w celu nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Ty-
czyn. W skład komisji powołanej uchwałą X/71/2003 Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia   
11 września 2003 r. wchodziły m.in. osoby które, nie pracują w Urzędzie Miejskim w Tyczy-
nie jak również nie są radnymi Gminy Tyczyn.  
- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Janusz Płodzień poinformował, że 
Komisja na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   
w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej. 
- Przewodniczący zapytał na jaki okres czasu powołana jest komisja.  
- Zastępca Burmistrza A. Wysocka wyjaśniła, że powołana będzie bezterminowo do zakoń-
czenia prac.  
Rada w obecności 15 radnych -  15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” – podjęła uchwa-
łę Nr XX/160/12 w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej. 
 
Ad.13. Uchwała: zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2012 r.  
- Skarbnik Gminy B. Matuła wyjaśniła, że zwiększa się dochody o kwotę 987.648,12 zł,  
w tym: dotacja z PROW na projekt Centrum Dziedzictwa Kulturowego i Informacji Tury-
stycznej w Tyczynie; pomoc finansowa udzielona przez Województwo Podkarpackie na za-
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danie pn. „Modernizacja boiska sportowego przy SP w Hermanowej – etap I”; subwencja 
oświatowa na 2012 r.; dotacja MSW z przeznaczeniem na usuwanie skutków klęsk żywioło-
wych. Natomiast zmniejszeniu ulegają dochody budżetu o kwotę 64.373,68 zł – udziały  
w podatku dochodowym od osób fizycznych. Dodała, że zwiększają się wydatki budżetu 
gminy o kwotę 589.079,00 zł, w tym na: modernizację boiska sportowego przy SP im.   
w Hermanowej; przebudowę dróg gminnych w ramach usuwania skutków klęsk żywiołowych 
350.000 zł (przebudowę drogi gminnej Kielnarowa-Matysówka; remont (modernizacja) kład-
ki pieszo-jezdnej w ciągu ul. Wyzwolenia w Tyczynie); dokumentację projektowo-
kosztorysową rewitalizacji Rynku w Tyczynie; wydatki na wynagrodzenia w szkołach pod-
stawowych i gimnazjum; wkład własny na wypłatę stypendiów i zasiłków szkolnych; opra-
cowanie projektu pn. „Remont i przebudowa Domu Ludowego w Borku Starym.                                                      
Powiedziała również, że zmniejszają się przychody budżetu gminy o kwotę 334.195,44 zł,  
w tym kredyt na spłatę zobowiązań; zmniejsza się deficyt budżetu gminy oraz, że ustala się 
przychody budżetu gminy w wysokości 5.108.409,20 zł. 
- Sołtys wsi Borek Stary Stanisław Wojturski zapytał  czy jest ustalony zakres prac remontu 
Domu Ludowego. 
- Zastępca Burmistrza A. Wysocka wyjaśniła, że planowane jest spotkanie z projektantem, 
radnymi, sołtysem w sprawie ustalenia zakresu robót.  
 
Ad.14. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza.  
- Burmistrz J. Hermaniuk powiedział, że trwają prace przy Centrum Kulturalno- Rekreacyj-
nym w Kielnarowej, planowana jest przebudowa kładki na rzece Strug w ciągu ul. Wyzwole-
nia w Tyczynie, przebudowa drogi Kielnarowa-Matysówka. Dodał, że został rozstrzygnięty 
przetarg na budowę wodociągu w Hermanowej-Czerwonkach, że trzeba wykonać ekspertyzę 
ściany w budynku przy ul. Rynek 25, bo pękła oraz, że czekamy na decyzję aby rozebrać bu-
dynek „na szlabanie” w Tyczynie.    
 
15. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji. 
- Zastępca Burmistrza A. Wysocka wyjaśniła, że zostały wysłane pisma do Podkarpackiego 
zarządu Dróg Wojewódzkich w Rzeszowie w sprawie przebudowy skrzyżowania i budowy 
przejść dla pieszych.  

 
Ad.16-17. Sprawy różne, zapytania i interpelacje, wolne wnioski. 
- Radny J. Skotnicki powiedział, że przy SP w Tyczynie znajduje się gniazdo recyklingowe,   
z którego przy dużym wietrze rozwiewane są śmieci na prywatne posesje. Zaproponował, aby 
gniazdo zabudować lub ogrodzić siatką. 
- Przewodniczący zapytał jak często są wywożone śmieci.  
- Radny J. Skotnicki odpowiedział, że śmieci są wywożone co tydzień, ale mieszkańcy bardzo 
szybko zapełniają kosze.  
- Burmistrz J. Hermaniuk powiedział, że podobna sytuacja jest przy wszystkich gniazdach 
recyklingowych i można by je ogrodzić. Dodał, że przez wandali niszczone są przystanki au-
tobusowe i malowane jest ogrodzenie parku. 
- Radna G. Szawara zgłosiła problem uporządkowania rowu przy ul. Pułanek w Tyczynie oraz 
zapytała czy będzie remontowana droga Hermanowa leśniczówka, aby była przejezdna.   
- Burmistrz J. Hermaniuk powiedział, że zostało wysłane pismo do pani radnej w sprawie 
drogi.  
- Radny J. Płodzień stwierdził, że problem ze śmieciami z gniazd recyklingowych trwa już 
długo i należałoby je przynajmniej ogrodzić, aby wiatr nie roznosił śmieci.  
- Radny J. Skoczylas powiedział że strażacy z OSP Kielnarowa wzięli udział w pielgrzymce 
do Kalwarii Pacławskiej.  
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- Radny R. Fornal powiedział, że będzie czynił starania , aby gniazdo recyklingowe przenieść 
w inne miejsce. 
- Radna M. Leniart zapytała czy gmina może zakupić środek na odstraszanie dzików, bo wy-
rządzają bardzo duże szkody we wsi Hermanowa.    
- Radna B. Trzyna wyjaśniła, że płyn do odstraszania dzików rozdają koła łowieckie.  
O godzinie 15. 25 wyszedł radny J. Płodzień.  
 
Ad.18. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji  
Wniosek nr 1 – przegłosowany podczas sesji. 

Wniosek nr 2 – zgłoszony przez Przewodniczącego – opracowany prze Komisję Rewizyjną Ra-
dy Miejskiej 
Komisja Rewizyjna wnioskuje o nowelizację Uchwały Nr XXXVIII/316/2006 Rady Miejskiej 
w Tyczynie z dnia 19 maja 2006 r. w sprawie zasad i trybu korzystania oraz opłat za korzy-
stanie z gminnych obiektów użyteczności publicznej w celu zorganizowania przyjęć wesel-
nych, uroczystości okazjonalnych, zabaw oraz zebrań i konferencji. 
Rada w głosowaniu wniosku 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosami 
„wstrzyma. się” – przegłosowała wniosek.  
 
Wniosek nr 3 – zgłoszony przez Przewodniczącego – opracowany przez Komisję Rewizyjną 
Rady Miejskiej 
Komisja Rewizyjna wnioskuje o aktualizację statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury   
w Tyczynie przyjętego uchwałą  Nr XIX/142/00 w sprawie utworzenia Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Kultury w Tyczynie w formie instytucji kultury z uwzględnieniem szczegółowych 
zasad wynajmu lokali i pomieszczeń będących w zarządzie M-GOK.  

Rada w głosowaniu wniosku 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosami 
„wstrzyma. się” – przegłosowała wniosek.  

  
Ad.19. Przyjęcie protokołu  
Wobec braku wniesienia poprawek przez radnych do protokołu z dnia 17 lutego 2012 r.    
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu.  
Rada w głosowaniu protokołu 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosami 
„wstrzyma. się” –przegłosowała protokół.   
    
Ad.20. Zakończenie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Adam Skowroński o godz. 
16.15 zamknął XX sesję Rady Miejskiej w Tyczynie.  
 
Protokołowała: 
Dorota Michalak   
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej  
        
       Adam Skowroński    


